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Készült:A Derekegyházi Horgász Egyesület Közgyűlésén 2023. 05. 27. Derekegyház 306/2 

hrsz. alatti székhelyen. 

Jelen vannak:a jegyzőkönyv mellékletét képező jelenléti ív szerint 18 fő 

A Közgyűlés napirendje: 

1. Határozatképesség megállapítása, jegyzőkönyvvezető, hitelesítők megválasztása 

2. Elnöki beszámoló a Horgász Egyesület 2022-ben végzett munkájáról, 2023-es tervek 

ismertetése 

3. A Derekegyházi Horgász Egyesület 2022 évi Mérleg bemutatása, elfogadása 

4. Felügyelő Bizottság beszámolója 

5. Fegyelmi Bizottság beszámolója 

6. Hozzászólások, válaszadás, határozathozatal 

Fodor László elnök megnyitja 17:30 – kor a közgyűlést. Megállapítja, hogy a 181 tagból, 18 

fő jelent meg, így a Közgyűlés határozatképtelen. A megismételt Közgyűlés időpontja 2023. 

05. 27. 18:00 

A megismételt Közgyűlést megnyitja, 18:00-kor. A napi rendi pontokat ismerteti a jelenlévő 

tagokkal. 

A közgyűlés jegyzőkönyv-vezetőjének és szavazatszámlálójának Schrantz Viktort, valamint a 

jegyzőkönyv hitelesítőjének Kerekes Attila és Gyevi Szabó Imrét kéri fel. A jelenlévő tagok 

18 igennel egyetértenek.. 

 

Elnöki beszámoló a Horgász Egyesület 2022-ben végzett munkájáról, 2023-es tervek 

ismertetése: 

 

2022-es év beszámolója: 

Tavalyi évvel kapcsolatban voltak szóbeszédek, hogy az egyesület nem telepít egyáltalán 

halat, vagy keveset. A 2022-es évben 10 mázsa 2 - 3 nyaras ponty, illetve 2000 db növendék 

csuka telepítése történt meg. A leadott fogási naplók összesítése után kitűnik, hogy 1121,31 

kg pontyot fogtak ki. Ami bőven meghaladja a telepített mennyiséget. Ez örömre is ad okot, 

mivel ez jelzi, hogy van szaporulat.  

A társadalmi munkára voltak lehetőségek a tavalyi évben 2 alkalommal szemétszedés 

formájában, illetve a horgászhely rendben tartásával. Az egyesület alapszabályában évi 1 

alkalom van leírva, aki ennyin nem vesz részt annak az aktuális területi jegy árával kell ezt 

megváltania. Addig területi jegyet nem tud váltani. Erre az idei évtől jobban odafigyeltünk és 

betartottuk, mivel a tavalyi évben feloldották a járvány helyzetet.  

 

2023-es tervek 

Az idei évben 20 mázsa 2 -3 nyaras ponty, illetve 2 mázsa keszeg telepítését tervezte az 

egyesület. Ez a tavasz folyamán már meg is történt. A pontyok két részre osztva lettek 

beleengedve a Kórógyba. Derekegyházán a nagyhídnál, illetve a Nagymágocs és Lapistó 

közötti hídnál lettek elengedve. A keszegeket a derekegyházi lőtér alatti résznél lettek a 

Kórógyba engedve. 
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A halőri megbízások az idei évre is érvényesek. Mind a társadalmi, mind a hivatásos 

halőröké. A két hivatásos halőrrel Tibrik Gáborral és Dömsödi Zoltánnal határozatlan idejű a 

megállapodás. Úgyhogy idén is jogszerűen és érvényes megbízással járnak el, a 

híresztelésekkel ellentétben. 

A derekegyházi Önkormányzat pályázatot nyert egy tanösvény kialakítására a Kórógy 

derekegyházi szakaszán. Ezen belül lesz majd kialakítva egy versenypálya a lőtér alatti 

szakaszon. Ezek munkálatai az idei évben elkezdődnek. 

Az elnöki beszámolót 17 igen, 1 tartózkodom, 0 nem szavazattal a tagság elfogatta. 

A Derekegyházi Horgász Egyesület 2022 évi Mérleg bemutatása, elfogadása. Felügyelő 

Bizottság beszámolója 

Fodor László megkéri Nagy Zoltán felügyelő bizottság elnökét a 2022-es év mérlegének 

bemutatására, beszámolója megtartására. 

A tavalyi évben 3,348 milliós bevétele volt az egyesületnek, amiből 2,377 millió volt az 

összes kiadás. A tavaly előtti évhez képest a kiadások jócskán csökkentek, külön meg 

magyarázásra szoruló tétel, tételek nem szerepeltek, szerepelnek a mérlegben. Az egyesület 

munkájában, könyvelésében problémát nem találtunk. 

A 2022-es mérleget, és a felügyelő bizottság beszámolóját 17 igennel, 1 tartózkodómmal, 0, 

nem szavazattal a tagság elfogatta. 

 

 

Fegyelmi Bizottság beszámolója 

Fodor László felkéri Molnár Sándor fegyelmi bizottság elnökét, hogy tartsa meg 

beszámolóját. 

A fegyelmi bizottságnak a tavalyi évben 4 személy esetében kellett elmarasztaló döntést 

hozni, mivel megszegték a horgász rend szabályait. A döntés mindegyik esetben a tavalyi 

horgászidényből való kizárással járt. Más említésre való dolog nem történt a tavalyi évben. 

A fegyelmi bizottság beszámolóját 17 igen, 1 tartózkodom, 0 nem szavazattal a tagság 

elfogatta. 

 

 

Hozzászólások, válaszadás, határozathozatal 

Az egyesület felé 69 tagtársunknak van tagdíj tatozása, ezen tagoknak a felszólító levél ki lett 

küldve. Amiben a befizetési bizonylat bemutatására kértük őket, illetve tájékoztattuk, hogy 

ennek elmaradása esetén az egyesületből ki lesznek zárva. 

Fodor László kért szót. Jelezte, hogy 2024-ben az ő elnöki megbízatása lejár. Ezért jelölő 

bizottság felállítását kérte. Jelölő bizottsági tagnak Gyevi Szabó Imre, Nagy Zoltán és Molnár 

Sándor lett jelölve. 

17 igennel és 1 tartózkodással a jelenlévők a tagokat elfogatták. 
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Vidovics Lajos kért szót, fel vetette, hogy az egyesület horgászrendjét átkellene alakítani, 

mivel a legkisebb haza vihető ponty mérete szerinte túl kicsi, ha haza is viszi valaki nincs 

értelme, mert ha meg szeretné enni a pucolás után nem marad szinte semmi belőle. 

Ezzel a jelenlévő kevéske horgásztárs is egyetértett. 

Ennek a változtatása csak a jövő évre lenne lehetséges, ezért az év végi közgyűlésen lesz az 

esetleges változás,változások pontosabb egyeztetése, javaslata és megszavazása.  

Egyéb hozzászólás, kérdés nem érkezett. 

18:45-kor a közgyűlést Fodor László berekesztette 

 

             

Fodor László  Schrantz Viktor 

Elnök   Jegyzőkönyv vezető 

 

     

Kerekes Attila  Gyevi Szabó Imre 

Jegyzőkönyv hitelesítő  Jegyzőkönyv hitelesítő 


